
At skabe den bedste læringsdag for alle elever 

  
  

  

Dagsorden og referat på Ejstrupholm skole  
Skolebestyrelse 2023-2024 

  
Mødetype: SB 
  

Mødedeltagere: Anders, Karina, Janne, Kenneth, Camilla, 
Kamilla, Morten, Tina, Annasofia 
Fraværende: Niels, Marion, Anders Anders G 

Formål med mødet: At skabe den gode skole 
  

Referent: MH 
Mødeleder: Tina/Karina 

Dato:   28/8*, 11/9*, 9/10, 11/12, 15/1, 
11/3, 8/4, 13/5, 17/6* 
 
23/8 Budgethøring i Remisen 
9/10 Tina Brøndum vedr. Budget 

Tid: 18.00 – 20.30 
Vi spiser fra 18-18.30 
*markerede datoer: forældrevalgte 
møder ind kl. 17.00 

Sted: Personalestuen 

  

    
Emne  

Hvad  
  

      
Tid  

Hvor meget tid skal der 
afsættes til punktet  

 Godkendelse af referat  Godkendt 5 min 

  
1.  
  

Nyt fra skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra medarbejdere 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra elevrådet 

  Der arbejdes med næste skoleår; fagfordelingen 
nærmer sig men er endnu ikke låst. 
X-dag går fra 3 til 5 lektioner. 
Der er fremlagt skoleplan (A20) omkring kommende 
skoleår og der var gode inputs fra de deltagende 
lærere. 
Der er slået to stillinger op, en musik- og 
engelsklærer til almen samt en lærer til special. 
Samtaler almen mandag d. 27. maj fra kl. 17.00 
/Anders deltager 
Samtaler special tirsdag d. 28. maj fra kl. 16.30 
/Karina deltager 
 
Trafikulykke gav nogle dønninger rundt på skolen, 
men det har været håndteret godt og der har været 
mange gode snakke både blandt medarbejdere og i 
klasserne. Der blev sendt et undervisningsmateriale 
ud til de berørte klasser og det har fungeret godt. 
Der har været afholdt skriftlige prøver. 
Der øves til sommerkoncerten der afholdes d. 20. 
juni – invitation kommer senere. 
 
Elevrådet mener at der skal være mere fokus på 
toiletterne på slagtergangen. Toiletterne er slidte og 
gamle; de er ulækre, lugter og lyset er meget dårligt. 
Der er tit vand på gulvet og vandhanerne er utætte 

15 min 



så det drypper ned på gulvet. Ventilatoren på det 
ene toilet larmer. 
Det er vigtigt at der er ordentlige forhold så man 
ikke går og holder sig hele tiden. 
Elevtrivselsundersøgelsen viser at eleverne er 
utrygge ved at gå på toilettet og der er for mange 
elever om for få toiletter. 
Elevrådet synes der skal en renovering til og der skal 
flere toiletter til. Elevrådet ønsker at ophænge en 
seddel på toilettet som siger ”efterlad toilettet, som 
du gerne vil modtage det”. 
Aftaler: Elevrådet må gerne hænge sedlerne op, 
også gerne omkring håndhygiejne. 
Ledelsen og elevrådet taler med Johnny om de 
forskellige tiltag der er mulige inden den store 
renovering. Morten MH undersøger hvor ark med 
tissefluer er henne. 
EJ var, til demokratidag, den eneste skole der ikke 
har et logo. Tina TM fortæller at det er en proces 
der er i gang og at elevrådet vil blive inddraget 
senere i processen. 
Elevrådet er igen ikke blevet indkaldt til mødet, TM 
arbejder videre med at få det løst.  

  
2.  
  

Oplæg om kostpolitik 

Udsættes grundet sygdom 

 CD Christina kommer og lave et oplæg om, hvordan 
man kan formulere en kostpolitik for eleverne på 
skolen i dagligdagen.  

45 min 

  
3.  
  

Princip for Meddelelsesbog  KH Rettelse i forhold til begrebet ”hus” 
Derudover godkendt 

30 min 

4.  Næste skoleår TM Vi kigger ind i et skoleår med en meget lille 
børnehaveklasse. 
Der planlægges med en pædagogisk weekend, hvor 
vi skal arbejde med skolens pædagogiske idealer. 
Skolebestyrelsen skal involveres i processen, men 
der er ikke fastsat i hvilken kontekst endnu. 
 
Fokusområderne i kommende skoleår er fastsat og 
omfavner i detaljeret form: 

- Vores skole vores børn. 
- Vi gør alle, det bedste vi kan, både børn og 

voksne. 
- Praksisfaglighed og anvendelsesorienteret 

undervisning 
- Udvikling af vejledningsområderne gennem 

PdULS 
- At være rolig, nysgerrig og hjælpsom 
- Barnets stemme 
- De 10 H’er – rammen for god undervisning 
- Overgang fra børnehave til skole 
- Meddelelsesbog 

15 min 



Kenneth fortæller at der har været begejstring 
omkring forældrebesøg til X-dag i indskolingen; her 
har forældre fortalt om deres job.  

5.   
 Eventuelt 

  
 

10 min  

  

 
  

 Kommende punkter:   
  
  

Oplæg om kostpolitik    

 

 


